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Beijing Forestry University, established in 1952, holds a distinguished status
as a national key university directly administered by the Ministry of
Education. It's jointly supported by the Ministry of Education, the National
Forestry and Grassland Administration, and the Beijing Municipal
Government.

Firmly rooted in biology and ecology, Beijing Forestry University boasts
unique disciplines, including forestry, landscape architecture, ecology and
nature conservation, grass science, and agro-economic management. Our
commitment extends to fostering balanced and harmonious development
across various fields, encompassing agriculture, science, engineering,
management, economics, law, philosophy, education, and the arts.

Beijing Forestry University is building strong international partnerships
through direct student and faculty engagement, collaborative projects, and
scholarship that spans traditional boundaries. We proudly host students
pursuing undergraduate, graduate, and non-degree programs from
approximately 70 countries. Our enduring commitment lies in creating a
welcoming environment for international students and scholars who enrich
our academic landscape with diverse perspectives and innovative ideas.

Our undergraduate programs typically span four academic years and are
predominantly conducted in Chinese. Upon meeting all degree
requirements, graduates are conferred with a bachelor's degree.

Join us at Beijing Forestry University and become part of a vibrant
academic community that values global diversity and innovation.

北京林业大学是教育部直属，教育部、国家林业和草原局、北京市人民政府共建
的全国重点大学，是国家首批“211工程”重点建设高校和国家“优势学科创新平台”
建设项目试点高校，是国家“双一流”建设高校。学校以生物学、生态学为基础，以
林学、风景园林学、林业工程、水土保持与荒漠化防治、草学和农林经济管理为特
色，是农、理、工、管、经、文、法、哲、教、艺等多门类协调发展的全国重点大
学。

本科专业⼀般采用汉语授课，学制4年，完成学业、符合国家学位授予条例各项要
求的毕业⽣将获得学士学位。



UNDERGRADUATE
PROGRAMS

International Economics and Trade
Business Administration
Forestry
Art and Design
Landscape Architecture



SCHOOL AREAS OF STUDY DEGREE
DURATION

(YRS)

School of Information Science and Technology Network Engineering B. Eng. 4

School of Information Science and Technology Digital Media Technology B. Eng. 4

School of Landscape Architecture Landscape Gardening B. Sc. (Ag.) 4

School of Landscape Architecture Ornamental Horticulture B. Sc. (Ag.) 4

School of Landscape Architecture Urban and Rural Planning B. Eng. 5

School of Landscape Architecture Landscape Architecture B. Eng. 4

School of Technology Mechanical Design, Manufacturing and Automation B. Eng. 4

School of Technology Electrical Engineering and Automation B. Eng. 4

School of Technology Vehicle Engineering B. Eng. 4

School of Environmental Science and Engineering Water Supply and Drainage Science and Engineering B. Eng. 4

School of Technology Automation B. Eng. 4

School of Materials Science and Technology Wood Science and Engineering B. Eng. 4

School of Materials Science and Technology Furniture Design and Engineering B. Eng. 4

School of Forestry Geographic Information Science (GIS) B. Sc. 4

School of Forestry Forestry B. Sc. (Ag.) 4

School of Forestry Forest Protection B. Sc. (Ag.) 4

School of Environmental Science and Engineering Environmental Engineering B. Eng. 4

School of Environmental Science and Engineering Environmental Science B. Eng. 4

School of Ecology and Nature Conservation Wild Animals and Nature Reserve Management B. Sc. (Ag.) 4

School of Biological Science and Technology Biotechnology B. Sc. 4

School of Biological Science and Technology Biosciencal Science B. Sc. 4

School of Biological Science and Technology Food Science and Engineering B. Eng. 4

School of Economics and Management Agriculture and Forest Economics and Management B.M. 4

School of Economics and Management International Economics and Trade B. Ec. 4

School of Economics and Management Business Administration B.M. 4

School of Economics and Management Statistics B.Sc 4

School of Economics and Management Finance B. Ec. 4

School of Economics and Management Digital Economy B.Ec 4

School of Economics and Management Big Data Management And Application B.M. 4

School of Grassland Science Grassland Science B. Sc. (Ag.) 4

School of Art Art Design B. A. 4

School of Art Product Design B. A. 4

School of Art Environmental Design B. A. 4

School of Art Visual Communication Design B. A. 4

School of Art Digital Media Art B. A. 4

School of Art Animation B. A. 4

School of Soil and Water Conservation
Soil & Water Conservation and Desertification

Combating
B. Sc. (Ag.) 4

2026-2027



本科学⼠学位项⽬

国际经济与贸易

工商管理

林学

艺术设计

风景园林



院系名称 学习专业 获得学位 学制(年)

信息科学与技术学院 网络工程 工学学士 4

信息科学与技术学院 数字媒体技术 工学学士 4

园林学院 园林 农学学士 4

园林学院 园艺(观赏园艺方向） 农学学士 4

园林学院 城乡规划 工学学士 5

园林学院 风景园林 工学学士 4

工学院 机械设计制造及其自动化 工学学士 4

工学院 电气工程及其自动化 工学学士 4

工学院 车辆工程 工学学士 4

环境科学与工程学院 给排水科学与工程 工学学士 4

工学院 自动化 工学学士 4

材料科学与技术学院 木材科学与工程 工学士 4

材料科学与技术学院 家具设计与工程 工学士 4

林学院 地理信息科学 理学学士 4

林学院 林学 农学学士 4

林学院 森林保护 农学学士 4

环境科学与工程学院 环境工程 工学学士 4

环境科学与工程学院 环境科学 理学学士 4

生态与自然保护学院 野生动物与自然保护区管理 农学学士 4

生物科学与技术学院 生物技术 理学士 4

生物科学与技术学院 生物科学 理学士 4

生物科学与技术学院 食品科学与工程 工学士 4

经济管理学院 农林经济管理 管理学学士 4

经济管理学院 国际经济与贸易 经济学学士 4

经济管理学院 工商管理类 管理学学士 4

经济管理学院 统计学 理学学士 4

经济管理学院 金融学 经济学学士 4

经济管理学院 数字经济 经济学学士 4

经济管理学院 大数据管理与应用 管理学学士 4

草业与草原学院 草业科学 农学学士 4

艺术设计学院 艺术设计 文学士 4

艺术设计学院 产品设计 文学士 4

艺术设计学院 环境艺术设计 文学士 4

艺术设计学院 视觉传达设计 文学士 4

艺术设计学院 数字媒体艺术 文学士 4

艺术设计学院 动画 文学士 4

水土保持学院 水土保持与荒漠化防治 农学学士 4

本科项目招生目录 2026-2027



A P P L I C A T I O N P R O C E D U R E 申 请 步 骤

查阅专业申请资格以及相

关录取要求

线上完成申请并提交材料

填写在线申请表，并将所需申请材

料以电子文件的形式上传至系统。

材料初审

如果你的申请材料需要更新，国

际学院招生团队会通过邮件要求

你完成材料补充。

REQUIRED APPLICATION MATERIALS

F E E S

申请材料

申请费: ￥800元

学费: ￥24800元/年

住宿费：

双⼈间: ￥50元/天

保险: ￥800元/年

APPLICATION DEADLINE 申 请 截 止 日 期 June 15, 2026 2026年6⽉15⽇

REQUIRED APPLICATION MATERIALS

费用

注意:如证明或证书非中文或英文，请提供中文或英文翻译的公证件。

● 本人有效普通护照

● 高中毕业证书

● 高中成绩单

● 汉语水平考试证书

● 来华留学本科入学学业水平测试成绩单

● 来华学习计划

● 无犯罪记录证明

● 两封推荐信

● 外国人体格检查表

● Passport
● Notarized Highest Education Certificate
● High School Academic Transcript
● Chinese proficiency Certificate

(HSK 4 or above)
● CSCA Transcripts
● Study Plan
● Official Non-criminal Record
● 2 Recommendation Letters
● Physical Examination Form

Note:If the certificate or document is not in
Chinese or English, please provide a notarized
Chinese or English translation.

● Application Fee: ￥800.00 CNY（non-refundable）

● Tuition: ￥24800 CNY/year
● Accommodations:

Double Room: ￥50 CNY/day
● Insurance: ￥800 CNY/year

● 申请费: ￥800元（不予退还）

● 学费: ￥24800元/年

● 住宿费：双⼈间: ￥50元/天
● 保险: ￥800元/年



ChineseGovernmentScholarship (CGS) -ApplicationDeadline:Depends on the Chinese

Embassy/Consulate in your home country.
China Scholarship Council (CSC) authorized by the Ministry of Education of the People’s Republic
of China is responsible for the acceptance and administration of scholarship applications. CGS
provides full coverage of tuition, accommodation, insurance, and living allowance.Undergraduate
candidates are eligible to apply CGS Type A Program.Please ask more application
information from Chinese Embassy/Consulate in your home country. When filling in the
scholarship application form, the applicant should choose Type A and select Beijing Forestry
University as your first priority institution.

中国政府奖奖学金 (CGS) - 申请截止日：根据申请人所在国大使馆

中华⼈⺠共和国教育部授权的国家留学基⾦委（CSC）负责奖学⾦申请的受理和管理。中国政府奖学

⾦全额资助学⽣的学费、住宿费、保险，并提供生活津贴。本科学历项目申请者可申请中国政府奖

学⾦A类项目。申请者需通过中国驻申请者所在国大使馆或总领事馆申请中国政府奖学金A类。填写

中国政府奖学金申请表时，请选择A类奖学金并在申请院校第一志愿填写北京林业大学。

To attract more outstanding international students and scholars to pursue advanced study i
Beijing Government Scholarship (BGS) - Application Deadline: June 8, 2026

n
Beijing, Beijing Municipal Government has established Beijing Government Scholarship. Being
authorized by Beijing Municipal Government, Beijing Forestry University International College is
responsible for the acceptance, annual review, and approval of scholarship applications. Beijing
Government Scholarship is a partial scholarship that fully or partially covers the tuition fees.
Undergraduate program candidates are eligible to apply for BGS.

为了吸引更多优秀的国际学生学者来京深造，北京市政府设⽴了北京市政府奖学金。北京林业大学

受北京市政府授权负责奖学金申请的受理、年审和审批。北京市政府奖学⾦全额或部分支付本科⽣
的学费、住宿费

北京市政府奖学金 (BGS) - 申请截止日：2026年6⽉8⽇

。

University’s Scholarship Experience Beilin Program (EBS) - Deadline: June 8, 2026
The University’s Scholarship recognizes students with outstanding academic excellence shown in
specific fields. EBS scholarship fully or partially covers the tuition, accommodation.

感知北林奖学⾦旨在表彰在特定领域表现出卓越学术成就的申请者，该奖学金可全额或部分覆盖学

费、住宿费

大学奖学金-感知北林奖学金（EBS）- 申请截止日：2026年6⽉8⽇

。

支付申请费用

申请费成功缴纳后，申请

方可进入到下一环节。

院系学术审核

申请材料将由申请项目的所在学院

进行入学资格审核。

等待录取结果

SCHOLARSHIP OPPOTUNITIES 奖学金

Note: Annual review is required for all scholarship recipients. The annual review includes academic
performance, learning attitude, attendance, student conducts, rewards ,etc. Those who failed to pass
the annual review will transfer to self-funded students.奖学金获得者需接受年度审核，审核范围涵盖
学业表现、学习态度、考勤情况、行为规范及所获奖励等。审核未通过者，将转为自费就读。



SCHOOL 学院 SUBJECTS 考试科目

School of Forestry Chinese (Science), Mathematics,Chemistry (Optional)

林学院 中文（理科）、数学、化学(选考)

School of Economics and Management Chinese (Liberal Arts), Mathematics

经济管理学院 中文（文科）、数学

School of Landscape Architecture: Landscape

Gardening, Horticulture
Chinese (Science), Mathematics,Chemistry (Optional)

园林学院：园林、园艺（观赏园艺方向） 中文（理科）、数学、化学(选考)

School of Landscape Architecture: Landscape

Architecture, Urban and Rural Planning
Chinese (Science), Mathematics,Physics (Optional)

园林学院：风景园林、城乡规划 中文（理科）、数学、物理(选考)

School of Soil and Water Conservation: Chinese (Science), Mathematics,Physics (Optional)

水土保持学院 中文（理科）、数学、物理(选考)

School of Grassland Science Chinese (Science), Mathematics,Chemistry (Optional)

草学院 中文（理科）、数学、化学(选考)

School of Biological Science and Technology: Chinese (Science), Mathematics,Chemistry (Optional)

生物科学与技术学院 中文（理科）、数学、化学(选考)

School of Environmental Science and Engineering Chinese (Science), Mathematics,Chemistry (Optional)

环境科学与工程学院 中文（理科）、数学、化学(选考)

School of Art Chinese (Liberal Arts), Mathematics

艺术设计学院 中文（文科）、数学

School of Technology Chinese (Science), Mathematics,Physics (Optional)

工学院 中文（理科）、数学、物理(选考)

School of Ecology and Nature Conservation Chinese (Science), Mathematics,Chemistry (Optional)

生态与自然保护学院 中文（理科）、数学、化学(选考)

School of Materials Science and Technology Chinese (Science), Mathematics

材料科学与技术学院 中文（理科）、数学

School of Information Science and Technology Chinese (Science), Mathematics,Physics (Optional)

信息科学与技术学院 中文（理科）、数学、物理(选考)

From 2026,all undergraduate students who apply BFU,must participate in the “Academic
Proficiency Test for Undergraduate Students Studying in China” organized by the China
Scholarship Council.For more information, please visit the official website at https://csca.cn.

自2026年起，所有申请我校本科生的学生均须参加国家留学基金管理委员会组织的“来华留学本科入学学

业水平测试”，考试科目如下表。更多信息请关注官方网站https://csca.cn

CSCA TEST 来华留学本科入学学业水平测试

https://csca.cn/
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Web
english.edu.cn / ic.bjfu.edu.cn

E-mail
admission@bjfu.edu.cn

Tel
+86-010-62336399

Facebook
@ beijingforestryuic

Instagram
@bfuic_

X
@bfuic_
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